

طلب التزويد بالمساء Water Supply Request

_ين	ِکــــــ	لمشتر	ــات١١	a	رةخد	إدار
_				ъ.		

Customer Services Directorate

	Electricity & Water Authority					2.000.000
Identify / CR I	وية / السجل التجاري No.	Applica رقم اله	nt Name			اسم صاحب الطلب
Premises A	ddress					عنوان المبنى
E-mail Addr	ess	د الإلكتروني	عنوان البريا	Contact Number	rs	أرقام الاتصال
Type of	Premises		نوع المبنى	Type of Ap	olication	نوع الطلب
Comme	تجاري 🔲 ercial	Domestic	منزلي	Additional	اضافة	خدته
	أعداد أخرى	الدكاكين			عدد الم	عدد البيوت / الشقق
No	o. of Others	No. of SI	hops	No. of	Offices	No. of Flats / Houses
Water Plum	nmer Details					بيانات السباك / المقاول
Name						الاسم
Plummer Sta	amp & Signature	توقيع و ختم السباك		Contact	Numbers	أرقام الاتصال
			Valid			
			License Stamp	License	رقم الترخيص No.	رقم الفاكس Fax No.
Architect /	Engineer Details					بيانات المهندس / المعماري
Name						الاسم
	amp & Signature	توقيع و ختم السياك				
Fidililiei Sta	mip & signature	حرجی و سے رسبت		Contact	Numbers	أرقام الاتصال
	by acknowledge that water met ed water conditions and drawi	_		/A Standards		نر بأن التجهيزات في الموقع جاهزة ومطابقة لمواه حسب الاشتراطات والرسومات الخاصة بالمياه واله
•	reby acknowledge that all the		الطلب / الختم	توقيع صاحب ا	T T -	أقر أنا الموقع بصحة البيانات والمعلومات المد
documents and in	struments submitted are valid ty if any or part of the above	and legal. I	,	nature / Stamp	كُل أو بعض مما	الاستمارة وبصحة وقانونية المستندات والوثائ وأكون مسئولا مدنيا إذا ما ثبت عدم صحة
information is pro	oved to be invalid with no liabil E Electricity and Water Authority	ity whatso-			كهرباء والماء	ســـبق دون أدنـــى مســنولية علـــى هينـــة اا والموظفين.
	s a public utility reached b ordance with the laws, regula					إن خدمة الماء منفعة عامة يتم التزود بها وف
and Water Authori	approved and in force in the ity, if exploited unlawfully cons	idered Is a				واشــتراطات معتمـدة فـي هيئــة الكهربــاء و استغلالها بدون احتساب قيمة استخدامها من .
in fines and refer	le by law in Kingdom of Bahrain rral to public prosecution. We	apply for			يعد جريمة يعاقب	محاولـة استغلال الخدمـة دون مسـوغ رسـمي _ا عليها القانون بمملكة البحرين.
charges for this s	ervice, and I / we agree to pay service and any damages migh operty as billed to me / us.					لذا ُنْتقدم بهذا الطلب للتزود بخدمة توصيل ال
I / We agree to	obey and comply with the d by the Authority from time to	time _			نبن الت تصديرها	سداد كافـة تكـاليف توصـيل الخدمـة والأضـرار لممتلكات الهيئة ، ونلتزم بالتقيد بالنظم والقوا
relating to water s	supply.	Date: _				الهيئة من وقت لأخر والمتعلقة بخدمات التزوي
For Official	Use					للاتستخدام الرسمي
Reference No.	W				Account No.	
SPN.					Property No.	

 □ Present the original valid ID card of applicant and application submitter or a copy of the C.R. for business applications. □ Copy of municipality building permit □ Copy of address card issued by the CIO □ Copy of survey certificate □ Copy of location Map □ Copy of the deed property □ Full set copies of building architect drawing which approved & certified by Ministry of Municipalities Affairs & Urban Planning authorities to provide on A4 & A3 paper size for building & shops □ Water Distributions Directorate conditions form □ Copy of the building sketches and drawing of boundary wall for villas □ Electricity & Water Conservation Directorate approval form for water regulation system implementation form after the project is completed □ If tenants: The original lease for preview and a copy of it, And no objection letter from the landlord □ Requires the payment of all dues when applying. 	المتطلبات ابر از بطاقة الهوية الأصلية السارية لصاحب الطلب ولمقدم الطلب أو نسخة من السجل التجاري للطلبات بالأسماء والأنشطة التجارية. نسخة من إجازة البلدية للبناء نسخة من شهادة المسح نسخة من شهادة المسح نسخة من فريقة الملكية نسخة من وثيقة الملكية نسخة من جميع الخرائط الهندسية المصدقة من قبل الجهات المختصة بوزارة شئون البلديات والتخطيط العمراني وأن تقدم الخرائط على ورق بمقاس A3 و A4 للمباني والمحال التجارية استمارة الشروط الصادرة من إدارة توزيع المياه استمارة الشروط الصادرة من إدارة توزيع المياه استمارة الشروط الصادرة عن إدارة توزيع المياه استمارة الشروط الصادرة عن الإلجاد الأصل المقدم الطلب المقدم الطلب المقدرة) ورسالة عدم ممانعة من مالك العقار بعد المعاينة) ورسالة عدم ممانعة من مالك العقار يشترط سداد كافة المستحقات عند تقديم الطلب.			
For Water Distribution Use	لأستخدم ادارة توزيع المياه			
Water Distribution Condition No.	Municipality Building Permit No.			
Connection Type Bulk Single	Individual Meters			
Size of the Connection 12 mm	25 mm Other mm			
Meter No.	Meter Type			
Location Cavity Wall M	ounted			
Country	ounted)			
Installation Date				